

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 2000
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2000
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1962

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2000

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1962

1997

I. Nos. 33523-33532

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 15 January 1997 to 23 January 1997***

	<i>Page</i>
No. 33523. European Economic Community and European Atomic Energy Community, and Romania:	
Agreement on trade and commercial and economic cooperation (with annexes, exchange of letters and joint declaration). Signed at Luxembourg on 22 October 1990.....	3
Termination of the above-mentioned Agreement	352
No. 33524. Multilateral Investment Guarantee Agency and Jordan:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Signed at Amman on 29 June 1995 and at Washington on 26 April 1996.....	353
No. 33525. Multilateral Investment Guarantee Agency and Oman:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Signed at Muscat on 15 November 1995 and at Washington on 26 April 1996.....	355
No. 33526. Multilateral Investment Guarantee Agency and Armenia:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Signed at Yerevan on 11 October 1995 and at Washington on 3 September 1996	357
No. 33527. Multilateral Investment Guarantee Agency and Republic of Moldova:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Signed at Chisinau on 12 October 1995 and at Washington on 3 September 1996.....	359
No. 33528. Multilateral Investment Guarantee Agency and Yemen:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Signed at Sana'a on 13 October 1995 and at Washington on 3 September 1996	361

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1962

1997

I. N^{os} 33523-33532

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 15 janvier 1997 au 23 janvier 1997*

	<i>Pages</i>
N^o 33523. Communauté économique européenne et Communauté européenne de l'énergie atomique, et Roumanie :	
Accord concernant le commerce et la coopération commerciale et économique (avec annexes, échange de lettres et déclaration commune). Signé à Luxembourg le 22 octobre 1990	3
Abrogation de l'Accord susmentionné.....	352
N^o 33524. Agence multilatérale de garantie des investissements et Jordanie :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Signé à Amman le 29 juin 1995 et à Washington le 26 avril 1996	353
N^o 33525. Agence multilatérale de garantie des investissements et Oman :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Signé à Mascate le 15 novembre 1995 et à Washington le 26 avril 1996	355
N^o 33526. Agence multilatérale de garantie des investissements et Arménie :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Signé à Yerevan le 11 octobre 1995 et à Washington le 3 septembre 1996	357
N^o 33527. Agence multilatérale de garantie des investissements et République de Moldova :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Signé à Chisinau le 12 octobre 1995 et à Washington le 3 septembre 1996	359
N^o 33528. Agence multilatérale de garantie des investissements et Yémen :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Signé à Sana'a le 13 octobre 1995 et à Washington le 3 septembre 1996	361